
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru SK Florbal Benešov 

konaného dne 2.3.2014 
 

 

Přítomni: Roman Kieler, Luděk Červ, Miloš Vojtíšek, Lukáš Brož, Vladimír Suk, Martin Mičlo 

Omluveni: Josef Vachtl,   

Host: Sekretář Jakub Líska, Jindřich Slunečko  

  

 

Program:  

- Granty Města Benešov 

- Možnost získání grantu na mantinely 

- Vývěsní skříňka 

- Valná hromada 2014 

- Den plný florbalu 

- Setkání zástupců oddílů a VV regionu PH+SČ 

- další 

 

 

1) Informace o grantu poskytnunému Městem Benešov 

VV vzal na vědomí informaci L. Červa o schváleném grantu na pronájem hal.  

L. Červ dále informoval, že Město Benešov schválilo poskytnutí finančních příspěvků na 

úhradu částek, které SK vynakládá na úhradu sportovních hal, nicméně z tohoto grantu bude (na 

základě rozhodnutí Zastupitelstva Města) za halu Bios nájemné uhrazeno pouze za měsíce leden až 

březen. Jako důvod neuhrazení nájemného za duben až červen je údajně možnost bezplatně využívat 

zimní stadion. 

VV konstatuje, že v hale Bios trénují v 90-ti procentech nejmladší dětské kategorie 

(přípravky, elévové, mladší žáci, starší žáci a starší žákyně), kdy zimní stadion je pro trénink 

florbalu, (zejména v těchto kategoriích) naprosto nevhodný. Nepřichází ani možnost výměny 

tréninkových hodin na hale Bios s halou Jiráskova a to zejména z toho důvodu, že v hale Jiráskova 

trénují starší kategorie převážně ve večerních hodinách a tudíž tyto tréninkové časy nejsou pro děti 

v nejmladších kategoriích vhodné. 

VV pověřuje J. Vachtla a M. Vojtíška k jednání s Městem Benešov za účelem změny 

rozhodnutí Zastupitelstva města (viz výše).  

 

2) Grant mantinely. 

            VV  vzal  na  vědomí  informaci  podanou  sekretářem J. Lískou, který sdělil, že není možné 

získat od ČFbU grant na nákup mantinelů. 

 VV pověřuje sekretáře J. Lísku, aby zjistil možnosti podání žádosti o příspěvek na mantinely 

u Města Benešov, Krajského úřadu Středočeského kraje popř. jinde. 

 

3) Informace k vývěsní skříňce 

VV vzal na vědomí informaci L. Červa o pronájmu vývěsní skříňky od Města Benešov na 

propagaci SK. Skříňka je v Benešově, v ul. Nádražní. Bude sloužit k propagaci klubu a 

k poskytování aktuálních informací o zápasech a dění v klubu. 

VV vyzývá své členy, kdo by měl zájem o starání se o tuto vývěsku. 

 



4) Valná hromada SK Florbal Benešov 

VV se usnesl, že Valná hromada SK Florbal Benešov se uskuteční dne 2. 4. 2014 od 18:00 

hodin. Místo konání valné hromady bude upřesněno. 

VV pověřuje sekretáře J. Lísku k zabezpečení konání této valné hromady. 

VV pověřuje L. Červa k zajištění pozvánek pro členy SK a k informování veřejnosti i členů 

prostřednictvím sdělovacích prostředků.  

 

5) Den plný florbalu 

VV Vzal na vědomí informaci J. Slunečka o konání florbalového turnaje „Den plný florbalu“, 

pořádaného tradičně na ZŠ Jiráskova. 

SK Florbal Benešov v souladu se smlouvou uzavřenou se ZŠ Jiráskova poskytne na akci ceny 

a trika, a dále zajistí na akci rozhodčí. 

  

6) Setkání zástupců oddílů s VV regionu PH+SČ 

VV Vzal na vědomí informaci L. Červa o konání setkání zástupců oddílů s VV regionu 

PH+SČ, které se koná dne 5.3.2014 od 19:00 hodin v sídle ČFbU v Praze 4, ul. Vyskočilova 1b. Za 

SK se setkání zúčastní sekretář J. Líska popř. další členové VV. 

 

 

 

 Příští termín jednání VV dle domluvy. 

 

 

 

 

 

 Zapsal: Luděk Červ   

 

 

 

 


